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Bijna vier jaar zitten ze nu in 
hun nieuwe pand en ze merken 
dat ze er lang niet altijd meer 
bij stilstaan hoe héérlijk dat 

gebouw is. Een patiënt wijst er nog 
geregeld op: wát een verbetering. De 
overgang was dan ook groot en volgde 
op een voortraject van maar liefst 
achttien jaar, vertellen huisartsen Coen 
Smit en Astrid van de Ven van praktijk 
’t Gasthuis in Gemert. Van de Ven: 
‘De vorige praktijkruimte was krap, 
maar vooral enorm gedateerd.’ Twee 
plannen, die tot de fase van tekeningen 
waren gevorderd, sneuvelden. ‘We wer-
den steeds gedegener gesprekspartners 
voor architect en bouwers’, lacht Van 
de Ven. Smit: ‘En de LHV-bouwnormen 
kenden we inmiddels uit ons hoofd.’
Uiteindelijk kregen ze, met hulp van de 
woningbouwcorporatie, een nieuw-
bouwpand. Een deel van het pand is 
voor zorgverleners, het andere deel 
is een kleinschalige woonvorm voor 
ouderen. Onderin het gezondheidscen-
trum huizen apotheek, fysiotherapeu-
ten en een organisatie voor jeugdzorg. 
De huisartsenpraktijk zit op de eerste 
verdieping. ‘Dat pakt heel goed uit’, ver-
telt Smit. ‘We hebben de onrust van de 

De organisch gevormde 
balie is een mooie bin-
nenkomer. Erboven 
hangt een ‘mobile’ van 
geluidwerend materiaal

De huisstijl komt 
terug in het behang

‘Patiënten die in de behandelkamer liggen, geven regelmatig een 
compliment voor de professionele inrichting; in het oude pand 
hoopte ik juist dat ze niet om zich heen zouden kijken’
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Huisartsen Astrid van de Ven 
en Coen Smit

begane grond niet en we kunnen meer 
daglicht binnenlaten dan beneden had 
gekund.’
Het vorige pand bood weinig privacy. 
Smit: ‘In de nieuwe praktijk hadden we 
daarom extra oog voor goede scheidin-
gen. We hebben nu meer ruimte en 
meer rust.’ Van de Ven: ‘De looplijnen 
waren wel een puzzel. Meer ruimte 
betekent automatisch langere looplij-
nen. Binnen de mogelijkheden van het 
pand hebben we de beste oplossing 
gevonden.’
Een echte uitdaging vonden ze het 
geluid. Het pand voldoet weliswaar aan 
de LHV-normen, maar die vinden Van 
de Ven en Smit minimaal. ‘Bij een wat 
luidruchtig gesprek dringt er toch nog 
weleens geluid door’, zegt Van de Ven. 
‘Bovendien heb je met moderne, veelal 
harde bouwmaterialen best veel reso-
nantiegeluid binnen ruimtes. Onder 
andere in de backoffice en de koffieka-
mer hebben we daarom nog geluidsab-
sorberende voorwerpen opgehangen.’ ¶

(Ver)bouwadvies nodig? 

LHV Bouwadvies heeft bijgedragen 

aan de realisatie van deze huis- 

artsenpraktijk. LHV Bouwadvies 

brengt u in contact met één van de 

bouwadviseurs die bij uw situatie 

past. U profiteert dan van de  

speciale ledenkorting.

Ons netwerk bestaat uit externe  

architecten/bouwkundigen  

verspreid door het hele land. Deze 

bouwadviseurs hebben jarenlange 

ervaring met het ontwerpen en 

realiseren van eerstelijns zorg- 

gebouwen. Uitgangspunt is de LHV 

Bouwnorm. Op de LHV-website 

stellen we de bouwadviseurs en hun 

expertise aan u voor. 

www.lhv.nl/bouwadviseurs

Bij huisartspraktijk ’t Gasthuis werken 5 
huisartsen, 2 aiossen, 1 verpleegkundig 
specialist, 3 POH’s somatiek, 2 POH’s-GGZ, 
1 praktijkmanager/assistente, 8 assistenten 
en 1 financieel medewerker.

Alle spreekkamers 
zijn van dezelfde 
materialen, maar 
verschillend van 
kleur, passend bin-
nen de huisstijl

Een cadeau van de 
voormalige maten 
hangt in de koffieka-
mer: een foto van het 
oude pand, bewerkt 
in de kleuren van het 
nieuwe pand, uitge-
voerd in geluidwerend 
materiaal
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